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Z  A  P  I  S  N  I  K 
sa 7. sjednice Općinskog vijeća Vareš,  

održane 07.05. 2009. godine 
 

Josip Malbašić – predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 7. sjednicu s početkom u 
9 sati, u velikoj sali Općine Vareš.  

 Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ismet Abdulahović, Dženana Bešić, Tajiba Brkić, Dženana Hafizović, 
Izudin Ibrišimović, Kenan Kamenjaš, Džemo Kevrić, Milan Knežević, Jelena Kuhač-Odenwald, Ešref 
Likić, Ivan Lučić, Josip Malbašić, Željko Matić, Mario Mirčić, Majda Muftić, Mato Pavić, Elvir 
Rožajac, Jasmin Salketić, Dragan Sekulić i Nikola Šimić. 

 Odsutna vijećnica: Jelena Zlobec. 

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: općinski načelnik Hamdo Fatić, tajnik Općinskog vijeća 
Leon Pavlović, pomoćnici općinskog načelnika, predsjednici političkih stranaka, ravnateljica JU Opća 
biblioteka Vareš – Jasmina Šijak, v.d. ravnatelja JU Centar za kulturu i edukaciju Vareš – Sead Parić i 
predstavnici sredstava javnog informiranja. 

Budući da vijećnici nisu dobili zapisnik s prethodne sjednice u materijalu, nisu se izjašnjavali 
o zapisniku. 

Općinski načelnik Hamdo Fatić usmeno je izvijestio Vijeće o aktualnoj problematici na 
području općine Vareš; da su radnici firme Sakupljanje sekundarnih sirovina još uvijek pred Vladom 
kantona i da njihov problem nije riješen. Zatim, da je dogovorena rekonstrukcija lokalnog puta Ravne 
– Crna Rijeka (za ovaj projekt trenutno je osigurano 206.000 KM, a ukupan projekt iznosi 530.000 
KM), te da je u toku rekonstrukcija puta Šimin Potok – Ivančevo u iznosu od 200.000 KM. Ova 
sredstva su uplaćena od Kantonalnog ministarstva prostornog uređenja i prometa, a postoji mogućnost 
da i Federalno ministarstvo prometa uplati isti iznos iz sredstava dobiti od Telecoma. 

 

( V i j e ć n i č k a     p i t a n j a ) 

 
 Elvir Rožajac  - nije zadovoljan odgovorom na svoje pitanje 
 

1. Ponovno traži da se ruševni objekti u gradu obilježe trakom upozorenja. 
 

Majda Muftić  
 

2. Budući da su počeli radovi na sanaciji puta Lovački dom – Mižnovići, a mještani nisu 
zadovoljni kvalitetom radova koji se obavljaju, traže da općinski načelnik dođe u 
Mjesnu zajednicu Ligatići i razgovara s mještanima. U protivno će tražiti obustavu 
radova. 
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3. Nije dobila odgovor na pitanje postavljeno na prošloj sjednici: " Zbog posljedica vjetra, 
u selu Ligatići došlo je do velikih oštećenja krovova i nekih stambenih jedinica. Postoji 
li mogućnost da se oštećenima financijski pomogne obnova tih objekata?" 

 
Tajiba Brkić 

 
4. Hoće li se nastaviti radovi asfaltiranja Ulice Zukići? 

5. Nije dobila odgovor na postavljeno pitanje: "Zašto ne radi javna rasvjeta u Vareš 
Majdanu?" 
 
Mato Pavić – preformulirao svoje pitanje s prošle sjednice. 

 
6. Je li prošle godine donesena Odluka da se udrugama proisteklim iz rata dodijeli po 

1.000,00 KM iz proračuna Općine? 
 
Ismet Abdulahović 
 

7. Ponovio pitanje s prošle sjednice, budući da nije dobio odgovor: "Hoće li se riješiti 
pitanje okretanja BBM-ovih kamiona ispred PS Vareš? Tko je nadležan da to spriječi i 
mogu li građani i vlasnici kafića u tom dijelu grada očekivati da se konačno riješi taj 
problem?" 

8. Zašto se na ulazu u Vareš ne postavi jedna ploča za dobrodošlicu u Vareš?  
 

Džemo Kevrić 
 

9. Ispred IO BPS-a, Klub vijećnika BPS-a u Općinskom vijeću traži da Stručna služba 
Općinskog vijeća ocijeni daljnji rad općinskog načelnika i Općinskog vijeća iz razloga 
što nije usvojeno:  

- Izvješće o izvršenju proračuna općine Vareš za 2008. godinu, 
- Program rada općinskog načelnika za period 2008. – 2012. godina,   
- Program rada općinskog načelnika za 2009. godinu. 

Hoće li općinski načelnik ponuditi novi Program rada za 2009. godinu, ili će raditi po 
Programu koji nije usvojen? 

 

 Nakon vijećničkih pitanja predsjedavajući je otvorio raspravu po prijedlogu dnevnog reda iz 
poziva za sjednicu koji je usuglašen na Kolegiju Općinskog vijeća i prijedlogu općinskog načelnika da 
se u dnevni red uvrsti Odluka o prodaji Mehaničke radionice. 

 Vijećnica Dženana Bešić – ispred Kluba vijećnika SDA, izjasnila se da nisu za uvrštavanje 
ove točke u dnevni red današnje sjednice iz razloga što nije usvojen zapisnik s prošle sjednice, niti su 
vijećnici dobili Zaključak na koji se poziva u preambuli Odluke. Predložila je da se Vijeće izjasni o 
dnevnom redu koji je usuglašen na Kolegiju Općinskog vijeća. 

 Predsjedavajući je takav prijedlog stavio na glasovanje, a nakon izjašnjavanja konstatirao da 
prijedlog nije usvojen – 8 glasova za, 9 protiv i 3 suzdržana. 

 Stavio je na glasovanje prijedlog dnevnog reda, zajedno s Odlukom o prodaji Mehaničke 
radionice Vareš, te nakon izjašnjavanja konstatirao da je većinom glasova (12 za, 6 protiv i 2 
suzdržana), usvojen   s l i j e d e ć i  
 

D n e v n i    r e d 
 

1. Prijedlog Odluke o nadležnostima općinskih organa Općine Vareš u oblasti 
zaštite i spašavanja ljudi i materijalnih dobara od prirodnih i drugih nesreća, 

2. Prijedlog Odluke o prodaji Mehaničke radionice Vareš, 
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3. Izvješće o radu JU Centar za kulturu i edukaciju Vareš i prijedlog mjera za 
prevazilaženje trenutnog stanja, 

4. Izvješće o radu za 2008. godinu JU Opća biblioteka Vareš,  
5. Informacija o stanju u sportu i fizičkoj kulturi na području općine Vareš,  
6. Informacija o provođenju Odluke o komunalnom redu Općine Vareš u 2008. godini, 
7. Informacija o stanju gradske higijene i prijedlog mjera za poboljšanje iste, 
8. Informacija o aktivnostima poduzetim po Ugovoru o suradnji i partnerskim 

odnosima s komunom Flen, 
9. Program utroška sredstava s kriterijima raspodjele sredstava "Poticaj za razvoj" 

utvrđenih proračunom općine Vareš za 2009. godinu, 
10. Prijedlog Programa za obilježavanje kulturno-sportske manifestacije "Vareško 

ljeto 2009. godine", 
11. I z b o r    i    i m e n o v a n j a ,  
12. T e k u ć a    p i t a n j a . 

 

Nakon usvajanja dnevnog reda, vijećnica Dženana Bešić je još jednom skrenula 
pozornost svim vijećnicima da nije uredu da razmatraju Odluku o prodaji Mehaničke radionice, a nisu 
na uvid dobili Zapisnik s prošle sjednice, niti znaju formulaciju Zaključka koji je usvojen. Stavila je 
primjedbu općinskom načelniku i predsjedavajućem Općinskog vijeća što Odluka nije bila 
pripremljena i razmatrana na Kolegiju Općinskog vijeća. 

Predsjedavajući je prekinuo raspravu o ovoj temi, napravio stanku da se podijeli Zapisnik 
s prošle sjednice, te prešao na razmatranje dnevnog reda kako je usvojen. 

 

Ad. 1. 
(Prijedlog Odluke o nadležnostima općinskih organa Općine Vareš u oblasti zaštite 

 i spašavanja ljudi i materijalnih dobara od prirodnih i drugih nesreća) 
 

  Ismet Abdulahović - ispred Komisije za statutarna pitanja i propise iznio je stav Komisije 
koja je predložila da se naprave slijedeće ispravke: 

- u prvom redu preambule, umjesto "stavak 2. Statuta …", navesti točka 
2. Statuta …", ali prvo upisati Zakon o zaštiti i spašavanju ljudi i 
materijalnih dobara … i Službene novine, a nakon toga Statut općine 
Vareš, i upisati broj Statuta –  "broj: 01-25/09", 

- u članku 3. pod točkom c) brisati riječi "ili pomorskom", 
- u članku 10. točka 1. navesti točan naziv službe – "Stručna služba 

Općinskog vijeća i općinskog načelnika", a na kraju točke 1. – ispraviti 
zadnju riječ, umjesto "gradu", treba navesti "radu". 

Sugestija Komisije za statutarna pitanja i propise je da se isprave sve tehničke greške u 
Odluci. 
 Željko Franjić – ispred predlagača, obrazložio je Odluku. 

 Nije bilo daljnje rasprave i Odluka je stavljena na glasovanje. 

 Nakon izjašnjavanja konstatirano je da je većinom glasova, 19 za i 1 suzdržani, usvojena 
 

Odluka o nadležnostima općinskih organa Općine Vareš u oblasti zaštite  
i spašavanja ljudi i materijalnih dobara od prirodnih i drugih nesreća 

 

Ad. 2. 
(Prijedlog Odluke o prodaji Mehaničke radionice Vareš) 

 

 Komisija za statutarna pitanja i propise razmatrala je Odluku o prodaji Mehaničke radione 
Vareš i većinom glasova, 3 za i 2 protiv, prihvatila Odluku uz prijedlog da se u tekstu točno 
navede zemljište koje se prodaje. 
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Dženana Bešić – ispred Kluba vijećnika SDA, pozvala je sve vijećnike da preispitaju svoje 
izjašnjavanje s prošle sjednice Vijeća, da zatraže povrat i provjeru procedure u postupku prodaje 
Mehaničke radione, iz razloga što Klub vijećnika SDA smatra da nije poštovana zakonska procedura u 
konkretnom slučaju. Skrenula je pozornost da se o ovome odnose krajnje ozbiljno, da razmotre 
Poslovnik o radu Općinskog vijeća i Statut općine Vareš, te odredbe vezane za postupak i proceduru 
rada Općinskog vijeća i donošenje akata, kao i zakonske odredbe vezane za promet nekretnina. 
Pročitala je neke odredbe iz Zakona o prometu nepokretnosti i odredbe Pravilnika o postupku javnog 
nadmetanja za prodaju nepokretnosti u društvenoj svojini, te istakla članak 31., gdje je navedeno da se 
s ponuđačem čija je ponuda najpovoljnija, zaključuje pismeni kupoprodajni ugovor.   

Općinska pravobraniteljica Sanja Pavlić detaljno je obrazložila postupak prodaje nepokretnosti 
u državnoj svojini. Potvrdila je svoje Mišljenje koje su vijećnici u vidu akta dobili u materijalu, da je 
postupak prodaje Mehaničke radionice Vareš proveden sukladno zakonskoj proceduri. Objasnila je i 
odredbe Zakona i Pravilnika na koje se pozvala vijećnica Dženana Bešić, te naglasila da se članak 31. 
Pravilnika odnosi na dostavljanje pismenih ponuda i tom prilikom se uzima najpovoljniji ponuđač, dok 
je neposredna pogodba regulirana samo člankom 9. Pravilnika, koji kaže da, ukoliko dva načina 
prodaje putem javnog nadmetanja, odnosno pismenih ponuda budu bezuspješna, pristupa se 
neposrednoj pogodbi. O daljnjem načinu prodaje, putem neposredne pogodbe, odlučuje Općinsko 
vijeće kao jedini organ koji može odlučivati o prodaji nepokretnosti u državnoj svojini i o čemu se 
općinska pravobraniteljica ne može izjašnjavati.  

U raspravi po ovoj točki dnevnog reda sudjelovali su i iznijeli svoje primjedbe, prijedloge i 
sugestije, vijećnici: Dženana Bešić, Elvir Rožajac, Jelena Kuhač-Odenwald, Džemo Kevrić, Majda 
Muftić, Ismet Abdulahović, Mario Mirčić, Ivan Lučić, Tajiba Brkić, Željko Matić, Mato Pavić, 
predsjedavajući Josip Malbašić, predsjednik SDA – Sadudin Numanović, Ermin Musa – ispred Službe 
za prostorno uređenje i obnovu i Sanja Pavlić – općinska pravobraniteljica. 

Nakon zaključene rasprave, predsjedavajući je Odluku stavio na izjašnjavanje, te konstatirao 
da je većinom glasova, 12 za, 6 protiv i 2 suzdržana, donesena 

Odluka o prodaji Mehaničke radionice Vareš 
 

 Vijećnica Dženana Bešić – ispred Kluba vijećnika SDA, izvijestila je Vijeće da će Klub 
vijećnika SDA pokrenuti postupak za ispitivanje zakonitosti i ustavnosti donesene Odluke, sukladno 
članku 50. i članku 51. Zakona o lokalnoj samoupravi, te članka 40. Statuta općine Vareš. 

 

Ad. 3. 
(Izvješće o radu JU Centar za kulturu i edukaciju Vareš  

i prijedlog mjera za prevazilaženje trenutnog stanja) 
 

U raspravi po ovoj točki dnevnog reda sudjelovali su, iznijeli svoje prijedloge i postavili 
pitanja, vijećnici: Džemo Kevrić, Dženana Bešić, Milan Knežević, predsjedavajući Josip Malbašić, 
općinski načelnik Hamdo Fatić, Rusmir Berberović – ispred Službe za društvene djelatnosti i BIZ i 
predsjednica NS – Maja Radoš-Bučma, koja je upoznala Vijeće da OO NS ima detaljno razrađen 
Program kulturnog djelovanja na području općine Vareš u kojem je sadržan i način realizacije. 
Predlaže, ukoliko su vijećnici zainteresirani, da im Program da na uvid, te da se Vijeće očituje o istom. 

 
Na temelju prijedloga iz rasprave predsjedavajući je predložio slijedeće zaključke: 

1. utvrditi ukupnu financijsku dubioza i fizičko stanje objekata, 
2. napraviti prijedlog mjera za sanaciju, 
3. što prije dovesti u zakonske okvire rad i poslovanje javne ustanove, 
4. sve to prezentirati Vijeću na sjednici u srpnju ove godine. 

  Nakon izjašnjavanja vijećnika konstatira da su jednoglasno usvojeni predloženi zaključci, 
kao i 

Izvješće o radu JU Centar za kulturu i edukaciju Vareš  
i prijedlog  mjera za prevazilaženje trenutnog stanja 



____________________________________       ____________________________________ 
5

Ad. 4. 
(Izvješće o radu za 2008. godinu JU Opća biblioteka Vareš) 

 

Jasmina Šijak – ravnateljica JU Opća biblioteka Vareš, obrazložila je Izvješće. 

Otvorena je rasprava u kojoj su sudjelovali i uglavnom pohvalili rad JU Opća biblioteka 
Vareš, vijećnici: Ivan Lučić, Jasmin Salketić, Tajiba Brkić, Džemo Kevrić, Dženana Bešić, Elvir 
Rožajac, predsjedavajući Josip Malbašić i općinski načelnik Hamdo Fatić. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je jednoglasno usvojeno  

Izvješće o radu za 2008. godinu JU Opća biblioteka Vareš 
 

Ad. 5. 
(Informacija o stanju u sportu i fizičkoj kulturi na području općine Vareš) 

 

U raspravi o ovoj točki dnevnog reda sudjelovali su i iznijeli svoje primjedbe i prijedloge, 
vijećnici: Ismet Abdulahović, Dženana Bešić, Elvir Rožajac, Mato Pavić, predsjedavajući Josip 
Malbašić, Sadudin Numanović – predsjednik SDA i Rusmir Berberović – ispred predlagača, koji je 
obrazložio Informaciju i primjedbe vijećnika. 

Nakon izjašnjavanja konstatirano je da je jednoglasno usvojena 

Informacija o stanju u sportu i fizičkoj kulturi na području općine Vareš 
 

Ad. 6. 
(Informacija o provođenju Odluke o komunalnom redu Općine Vareš u 2008. godini) 

 

U raspravi su sudjelovali i iznijeli svoje primjedbe i prijedloge, vijećnici: Džemo Kevrić, Ivan 
Lučić, Mato Pavić, predsjedavajući Josip Malbašić i Maja Radoš-Bučma – predsjednica Naše stranke. 

 Na temelju prijedloga iz rasprave predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje prijedlog da se 
Informacija odbije, da se sačini nova dopunjena Informacija koja će sadržavati konkretne 
podatke po svim poglavljima: koje su mjere poduzete, koliko je prijava podneseno za 
nepoštivanje Odluke, koliko je izdano odobrenja, odnosno urbanističkih suglasnosti za 
promjenu izgleda zgrada, koliko je sklopljeno ugovora o zauzimanju površina ispred poslovnih 
objekata, koja je realizacija Odluke o komunalnim pristojbama vezano za to i koje će se mjere 
poduzeti na ažurnosti u provođenju Odluke. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika konstatira da je većinom glasova, 11 za i 7 suzdržanih, 
Informacija o provođenju Odluke o komunalnom redu vraćena na dopunu i usvojen predloženi 
zaključak. 

 
Ad. 7. 

(Informacija o stanju gradske higijene i prijedlog mjera za poboljšanje iste) 
 

 Otvorena je rasprava o ovoj točki dnevnog reda u kojoj su sudjelovali vijećnici: Ivan Lučić, 
Tajiba Brkić, Elvir Rožajac, Maja Radoš-Bučma – predsjednica Naše stranke i općinski načelnik 
Hamdo Fatić. 

Nakon zaključene rasprave predsjedavajući je Informaciju, zajedno s predloženim mjerama za 
poboljšanje, stavio na glasovanje. 

Konstatirano je da je većinom glasova, 19 za i 1 suzdržani, usvojena  
 

Informacija o stanju gradske higijene i prijedlog mjera za poboljšanje iste 
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Ad. 8. 
(Informacija o aktivnostima poduzetim po Ugovoru o suradnji 

 i partnerskim odnosima s komunom Flen) 
 

Po ovoj točki dnevnog reda nije bilo rasprave. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je jednoglasno usvojena   
 

Informacija o aktivnostima poduzetim po Ugovoru o 
suradnji i partnerskim odnosima s komunom Flen 

 

Ad. 9. 
(Program utroška sredstava s kriterijima raspodjele sredstava "Poticaj za razvoj"  

utvrđenih proračunom općine Vareš za 2009. godinu) 
 

 Dragan Orozović – ispred predlagača, obrazložio je Program utroška sredstava i predložio 
jednu ispravku na strani 3. pod točkom – Proizvodnja žitarica. Minimalna površina koja će se poticati, 
umjesto 0,2 ha, da bude 0,1 ha, a maksimalna, umjesto 0,5 ha, da bude 0,2 ha. To iz razloga što je 
Kanton u međuvremenu donio proračun i planirao financiranje i podršku proizvođačima žitarica s  
površinom od 0,3 ha. 

Otvorena je rasprava u kojoj su sudjelovali, iznijeli svoje primjedbe, prijedloge i postavili 
pitanja, vijećnici: Dženana Bešić, Ismet Abdulahović, Elvir Rožajac, Ivan Lučić, Jasmin Salketić, 
predsjedavajući Josip Malbašić i predsjednik SDA – Sadudin Numanović. 

 Na temelju rasprave u kojoj su stavljene primjedbe zbog diskriminacije određenih 
poljoprivrednih proizvođača, predsjedavajući je predložio da se Program utroška sredstava … vrati 
na dopunu, u smislu da se u okviru mogućnosti, odnosno raspoloživih sredstava, nađe prostora i 
uvrste peradari i ribari. 

 Konstatira da je prijedlog  jednoglasno usvojen. 
 

Ad. 10. 
(Prijedlog Programa za obilježavanje kulturno-sportske  

manifestacije "Vareško ljeto 2009. godine",) 
 

 U raspravi po ovoj točki dnevnog reda sudjelovali su, iznijeli svoje prijedloge i sugestije, 
vijećnici: Elvir Rožajac, Džemo Kevrić i Rusmir Berberović – ispred predlagača, koji je obrazložio 
Program i odgovorio na pitanja vijećnika. 

 Nakon obavljene rasprave i izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je jednoglasno usvojen 
 

Program za obilježavanje kulturno-sportske  
manifestacije "Vareško ljeto 2009. godine" 

 

Ad. 11. 
( I z b o r    i    i m e n o v a n j a ) 

 

 Predsjedavajući Josip Malbašić iznio je svoj stav vezano za prijedlog kandidata za izbor 
članova radnih tijela Općinskog vijeća. Smatra da je prijedlog kandidata u Komisiju za planiranje 
općinskog razvoja (KPOR) nacionalno neusuglašen, budući da se još uvijek primjenjuje popis iz 1991. 
godine.  

Istu primjedbu je stavio i na prijedlog kandidata u Komisiju za odabir korisnika projekata 
povratka i rekonstrukcije stambenih jedinica, s obzirom da je u Uputstvu za formiranje ove komisije 
striktno naznačeno da izvanjski član ne ulazi u nacionalno prebrojavanje. Isto tako, u Uputstvu je 
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navedeno da Općina predlaže dva kandidata, od toga jednog iz izvršne vlasti, a jednog iz Općinskog 
vijeća. Misli da predsjednik komisije ne bi trebao biti predstavnik izvršne vlasti, budući da je na 
dosadašnji rad ove komisije bilo ozbiljnih zamjerki, te predlaže da to bude netko iz povratničke 
populacije. 
 Vezano za Komisiju za izbor u regulirane organe, izjasnio se da nije za to da itko od članova 
Komisije iz prošlog saziva ostane u sastavu Komisije. Smatra da Komisija nije opravdala svoj rad u 
prošlom sazivu, budući da je dozvolila da u Nadzorni odbor JKP bude izabran jedan član koji je bio u 
sukobu interesa po tada važećem Zakonu i zbog prihvaćanja nepotpune procedure, snosi djelomičnu 
krivicu što NO JKP i danas ima samo dva člana, i što je nezakonit. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe i prijedloge iznijeli, vijećnici: Elvir Rožajac, 
Dženana Bešić, Ivan Lučić, Ismet Abdulahović i Jasmin Salketić – ispred Komisije za izbor i 
imenovanja. 
 Klub vijećnika SDA je tražio da se Vijeće izjasni o njihovom prijedlogu, da se u cilju 
ekonomičnosti, praktičnosti rada i uštede u općinskom proračunu razriješe članovi Komisije za 
planiranje općinskog razvoja (KPOR), a poslovi praćenja realizacije Strategije i obveze dostave 
informacija Vijeću prebace na Službu za gospodarstvo i financije Općine Vareš.  

 S obzirom da je postojanje ove komisije regulirano jednom odredbom Strategije razvoja i 
potrebno je napraviti izmjenu te odredbe u samom aktu, predsjedavajući je sugerirao Klubu vijećnika 
SDA da pod točkom tekuća pitanja pokrenu inicijativu za izmjenu Strategije, ili da za slijedeću 
sjednicu Vijeća pripreme prijedlog izmjene Strategije razvoja općine Vareš. 

Na temelju prijedloga iz rasprave, predsjedavajući je predložio da se ponuđeni prijedlog 
kandidata za izbor članova radnih tijela (komisija) Općinskog vijeća vrati Komisiji za izbor i 
imenovanja i da Komisija provede proceduru prema odredbama Ustava i prema Uputstvu koje 
je dobila u materijalu (da pozove sve ovlaštene predlagače da predlože svoje kandidate; Vijeće, 
povratničke udruge i donatora). 

 Ovakav prijedlog je prihvaćen. 

 

Ad. 12. 
 ( T e k u ć a     p i t a n j a ) 

 

1. Predsjedavajući Josip Malbašić pročitao je Zaključak Skupštine ZE-DO kantona, kojim 
sugerira općinskim vijećima da pokrenu postupak izmjena i dopuna odluka o javnom redu i 
miru, odnosno o radnom vremenu u dijelu koji propisuje novčane kazne za ugostiteljske 
objekte koji se ne pridržavaju propisanog radnog vremena, u smislu povećanja visine 
novčanih kazni za taj prekršaj, te propisivanja zaštitne mjere zabrane obavljanja djelatnosti 
u slučaju da se taj prekršaj ponovi tri ili više puta, uz nastojanje da novčane kazne za 
spomenuti prekršaj budu ujednačene na području cijelog Kantona. 

Jednoglasno je usvojen zaključak kojim se zadužuje općinski načelnik da pripremi 
prijedlog izmjene Odluke o javnom redu i miru, sukladno Zaključku Skupštine. 

 

2. Klub vijećnika Naše stranke uputio je Vijeću Inicijativu za izmjenu Poslovnika o radu 
Općinskog vijeća, i to članka 32. stavak 4., u slijedećem obliku: "Vanjski članovi stalnih i 
povremenih radnih tijela Općinskog vijeća imaju pravo na naknadu sukladno Odluci OV", 
što bi značilo da se samo na početku stavka dodaje riječ "Vanjski". 

Predsjedavajući Josip Malbašić iznio je svoj stav vezano za ovu inicijativu i smatra da ne 
treba mijenjati Poslovnik o radu. Članovi komisija imaju pravo na naknadu i to je opća 
odredba. Sugerirao je predlagaču da povuče Inicijativu, a da inzistira na promjeni Odluke o 
naknadama vijećnika i članova radnih tijela. 

Vijećnik Elvir Rožajac – ispred Kluba vijećnika Naše stranke, povukao je Inicijativu. 
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3. Od Privredne komore ZE-DO kantona Vijeću je stiglo pismo vezano za problematiku 
privatizacije komunalnih poduzeća na području ZE-DO kantona, u kojem upoznaje Vijeće 
da je Privredna komora razmatrala zahtjev Agencije za privatizaciju ZE-DO kantona, 
kojim traži privatizaciju javnih komunalnih poduzeća. Upozoravaju da je to u suprotnosti 
sa zaključkom Vlade ZE-DO kantona kojim Vlada izričito sugerira Agenciji za 
privatizaciju ZE-DO kantona da obustavi aktivnosti na privatizaciji komunalnih poduzeća, 
dok se za to ne steknu zakonski uvjeti. 

Predsjedavajući je predložio zaključak kojim se prihvaćaju stavovi i zaključci 
Privredne komore Zeničko-dobojskog kantona i Udruženja za komunalne djelatnosti, 
vezano za problematiku privatizacije komunalnih poduzeća s područja ZE-DO 
kantona. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

 
 
 

Sjednica završena u 16,00 sati. 
 
 
 
 
 
 

T A J N I K 
 
Leon Pavlović, dipl. politolog 

 
 

 

 

ZAPISNIČAR 
 

Mira Pejčinović 

PREDSJEDAVAJUĆI 
 

Josip Malbašić 
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